
Pan Jacek Piorunek zwrócił się z zapytaniem: Czy istnieje szansa, aby 

wspomóc dyrektora Szpitala Wojewódzkiego w Łomży (np. odciążyć go 

od wkładów własnych do inwestycji), tak, aby można było podwyższyć 

płace pielęgniarkom tego Szpitala? Pan J. Piorunek podkreślił, iż jest to 

zapytanie – prośba wystosowana przez Związki Zawodowe. 

 


